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PROTOKÓŁ Nr LIX/10 
z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

zwołanej na wniosek Burmistrza Pyrzyc 
odbytej w dniu 01 marca 2010 r. 

 
godzina rozpoczęcia - 11:30 
godzina zakończenia – 11:42 
 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący RM – Andrzej Gumowski – Otworzył obrady LIX - nadzwyczajnej 
Sesji Rady Miejskiej.  
 
 Stwierdził, iŜ na 15 Radnych obecnych jest 14 (nieobecna, usprawiedliwiona 
Radna Zofia Leszczyńska), co nie stanowi wymagane kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
� Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 
Przewodniczący RM – Andrzej Gumowski – Poinformował, iŜ zgodnie z art. 20 ust. 
3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym w dniu 26 lutego 2010 r. 
wpłynęło pismo Burmistrza Pyrzyc, w którym Burmistrz wnioskuje i prosi 
o zwołanie w dniu 1 marca 2010 r. sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
Odczytał porządek obrad. 
 
 Wniosek Burmistrza wraz z porządkiem stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący RM – Andrzej Gumowski – Poinformował, iŜ zmiany do porządku 
obrad mogą się odbyć tylko za zgodą wnioskodawcy, a więc w tym wypadku 
Burmistrza Pyrzyc.  
 
Nie zgłoszono Ŝadnych zmian do porządku obrad. 
 
Do punktu 2 porządku 

Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy na 2010 
rok (Druk Nr 708/10). 

 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 3 do protokołu.  
 

Przewodniczący RM – Andrzej Gumowski – Poinformował, iŜ dwie komisje 
obradowały nad tym projektem uchwały: 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. Edukacji - opinia stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
2) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi zał. Nr 5 do protokołu.  
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Przewodniczący K. BudŜetu – Ryszard Grzesiak – Mam prośbę, poniewaŜ tak jak 
powiedział Pan Przewodniczący, Komisja BudŜetu nie pracowała nad tym projektem 
uchwały, dlatego prosiłbym, Ŝeby ktoś nas w szczegółach w to wprowadził. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Kazimierz Lipiński – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu, 
Ŝe pozytywnie odniósł się do mojego wniosku, który był konsekwencja naszej 
rozmowy telefonicznej i w określonym dniu i godzinie zostało rozpoczęte 
posiedzenie dzisiejszej sesji. ZłoŜyłem projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu 
i w budŜecie gminy na 2010 rok i tenŜe projekt uchwały dotyczy zmniejszenia 
wydatków i zwiększenia wydatków. Kiedy konstruowałem projekt budŜetu jesienią 
ubiegłego roku i kiedy wnosiłem pod obrady projekt budŜetu w części tej głównej 
wymieniłem zadania inwestycyjne, które na tamten czas miały szanse, Ŝe mogłem 
aplikować, składać wnioski do programów juŜ wówczas uruchomionych. Natomiast 
w części opisowej, w wyjaśnieniach zapisałem kilka zadań i wyjaśniłem, Ŝe o ile 
będzie to moŜliwe i będzie ogłoszony nabór na składanie wniosków, moŜna 
aplikować do innych programów to będę tak czynił. Tak teŜ się stało, iŜ zostało 
uruchomione działanie w ramach RPO w naszym przypadku dotyczy ścieŜki 
rowerowej, jak równieŜ został uruchomiony drugi nabór do PROW i określone 
terminy. Stąd teŜ uznałem, iŜ z jednego zadania „przebudowa drogi gminnej 
w Nieborowie” moŜna zdjąć pewną kwotę pieniędzy, przeznaczyć na 
kontynuowanie procedury związanej z aplikowaniem na ścieŜkę rowerową 
w kierunku Brzeska, jak równieŜ budowę świetlicy w GiŜynie, poniewaŜ zadanie 
dotyczące przebudowy drogi gminnej w Nieborowie zostało zakwalifikowane 
z wymaganą ilością punktów pod obrady Zarządu Województwa, który to 
podejmuje decyzje o przydatności strategicznej danego zadania. Praktyka pokazuje 
od wielu lat (poza krótkim czasem), Ŝe w przetargach publicznych uzyskuje się 
niŜszą kwotę niŜ pokazują to kosztorysy wykonane pod potrzeby aplikowania. Tak 
się składa, Ŝe termin składania wniosków w ramach działania RPO, myślę o budowie 
ścieŜki rowerowej od ulicy Ciepłowniczej do miejscowości Brzesko, upływa w dniu 
dzisiejszym, dlatego teŜ poprosiłem, aby Rada się tym tematem zajęła. Pozwoli to na 
aplikowanie, zresztą w tym przypadku dotyczy to roku 2011, zresztą nie wiemy 
jeszcze, kiedy tak naprawdę procedura się zakończy. Zawsze trzeba próbować, 
natomiast potem sytuacja finansowa pokaŜe na ile jesteśmy zdolni i na ile potrafimy 
to zadanie, które jest waŜne, które to zadanie jest potrzebne, poniewaŜ wiemy 
dokładnie, Ŝe mieszkańcy oczekują przedłuŜenia ścieŜki o kolejne kilometry, czy 
o kolejny odcinek. Stąd teŜ, aby móc aplikować taka uchwala jest potrzebna. 
Informuję, Ŝe w dniu wczorajszym, w biurze, które przygotowuje nam wniosek, 
parafowałem wszystkie dokumenty i teraz został jeden dokument, który jest jednym 
z niezbędnych załączników do wniosku, aby moŜna było dzisiaj do godz. 24:00 
złoŜyć. 

 
Przewodniczący RM – Andrzej Gumowski – JeŜeli chodzi o termin sesji Panie 
Burmistrzu, to ja w pełni utoŜsamiam się z tą decyzją, którą podjęła Rada w dniu 25 
lutego, poniewaŜ ten projekt uchwały wpłynął 22 lutego, czyli 3 dni przed terminem 
sesji, natomiast nasz statut wyraźnie mówi, Ŝe wszystkie uchwały, szczególne 
dotyczące budŜetu, minimum 7 dni przed. Wydaje mi się, Ŝe tutaj chyba nic nie stało 
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na przeszkodzie, gdzie termin był znany juŜ od dość dawna, Ŝe to jest termin 
składania 1-go marca, aby ten projekt uchwały przygotować w odpowiednim czasie 
na sesję lutową. Oczywiście, Ŝeby nie stać w konflikcie w jakikolwiek sposób 
i przeszkadzać w aplikowaniu środków to po konsultacjach zdecydowałem się na 
zwołanie sesji. 
 
Radny Mirosław Budynek – Troszeczkę to tak łatwo idzie Panie Burmistrzu, ja 
nigdy nie torpedowałem Pana inicjatyw, jestem zawsze za, ale w tym momencie 
muszą zadać Panu kilka pytań. Jaka w tej chwili jest sprzedaŜ mienia, na jaką kwotę? 
Co z dziurą budŜetową, o której zapomnieliśmy, moŜe Panowie Radni przypomną 
sobie 0,75% na 2%, dziura budŜetowa wynosi 620.000 zł, co z tym ma Pan do 
zaproponowania nam Panie Burmistrzu? Proszę, Ŝeby Pan odpowiedział na te dwie 
sprawy. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Kazimierz Lipiński – Pierwsze pytanie i drugie są z sobą dosyć 
ściśle związane, bo to od dochodów będzie zaleŜało jak poradzimy sobie, bo budŜet 
jest to domena Rady razem z Burmistrzem nie odwrotnie, tak stanowią przepisy. Na 
ten moment nieciekawie wygląda sprzedaŜ mienia, zresztą ja nie przypominam sobie 
roku, aby w pierwszych dwóch, trzech miesiącach ta sprzedaŜ była dosyć znacząca 
i dynamiczna, zawsze tak bywało, ale jednak niepokój jakiś musi być, poniewaŜ 
chyba dwa przetargi, które się dotychczas odbyły nie wykazują zainteresowania 
wśród nabywców, co zaświadcza o pewnie wyczekiwaniu moŜe na lepszą 
koniunkturę, poniewaŜ lub czy teŜ na rynku, czy w kiesach chętnych jest zbyt mało 
pieniędzy, więc na pewno realizacja dochodów będzie uzaleŜniona od tego jak 
wywiąŜe się z tą zmianą, którą Rada podjęła swoją uchwalą zmieniając podatek od 
budowli z 2% na 0,75%, tym niemniej to musi się bilansować i bez względu na to, czy 
dochody się uzyska, czy teŜ nie w znaczącym stopniu, moŜe dojść do tego, iŜ 
w pewnym momencie trzeba będzie poszukać tych 600.000 zł w wydatkach, które juŜ 
zostały zaplanowane. 
 
Nie wniesiono więcej Ŝadnych zapytań do przedłoŜonego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady - A. Gumowski - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy na 2010 rok (Druk Nr 708/10). 
 
Wynik głosowania:  

stan na sali -14; za -13; przeciw –1; wstrzymało się – 0; 
 

Przewodniczący Rady - A. Gumowski - Stwierdził, Ŝe uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr LIX/494/10 stanowi zał. Nr 6 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady - A. Gumowski – Zwrócił się z apelem do Burmistrza, aby 
zgodnie ze statutem projekty uchwał wpływały do Biura Rady w terminie 
przynajmniej 7 dni przed rozpoczęciem sesji. 
 
Do punktu 3 porządku 
 Zamknięcie obrad LIX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady - Andrzej Gumowski – Dziękuję wszystkim za przybycie 
i zamykam obrady LIX Sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach.  
 
Protokołowały: 
Anna Piotrowska 
 
        Przewodniczący Rady 
 
         Andrzej Gumowski 
 


